
Svenska Stövarklubben 

Protokoll fört vid styrelsemöte nr 2/2012 

Sammanträdesdatum och plats, 2012-02-28, telefonmöte, med början kl 19.00. 

Närvarande: Freddy Kjellström, Owe Karlsson t o m § 24, Carina Adolfsson, Stig Wernersson, Göran 

Johansson, Gunnar Pettersson, Conny Lundström, Andreas Johansson fr o m § 26 och Lars O 

Törnkvist, sekreterare. 

§ 17 Mötets öppnande 

Hälsade ordföranden, FK, de närvarande styrelseledamöterna välkomna till dagens möte och 

förklarade sammanträdet öppnat. 

§ 18 Val av justerare 

Valdes Conny Lundström till justerare att tillsammans med ordföranden justera dagens protokoll. 

§ 19 Föredragningslistans godkännande 

Godkändes förslaget till föredragningslista med tilläggsärenden under rubriken övriga frågor. 

§ 20  Föregående styrelseprotokoll 

Genomgicks styrelseprotokoll nr 1/2012. 

Styrelsen beslutar 

Att med godkännande lägga protokoll nr 1/2012 till handlingarna. 

§ 21 Ekonomiredovisning, bokslut för 2011, revisionsarbete m m 

Carina Adolfsson redogjorde för vilka åtgärder som vidtagits inför överlämnandet av underlag och 

handlingar till revisorerna. Bokslut för 2011 kommer att presenteras för styrelsen vid dess nästa 

möte. Stig Wernersson redovisade vilka svårigheter som uppkommit vid diskussionerna om ett nytt 

medlemsredovisningssystem. 

Styrelsen beslutar 

Att notera till protokollet att styrelsen tagit del av informationen. 

§ 22 Auktorisationer 

Från tre Lokalklubbar har ansökningar om domarauktorisation inkommit. Efter sedvanlig granskning 

och kontroll finner styrelsen att ansökningshandlingarna är kompletta och kan ligga till grund för 

beslut. 

Styrelsen beslutar 

Att godkänna auktorisationen av följande personer till jaktprovsdomare: 



Morgan Lindholm, Hovmantorp, Smålands Stövarklubb, Christian Jansson, Hedekas, Bohuslän-Dals 

Stövarklubb och Mattias Jansson, Nora, Örebro läns Stövarklubb. 

§ 23 Styrelsens beslut i regelrevideringsärendet, protokoll nr 1/2012 § 8 

Styrelsen har mottagit två st skrivelser i ärendet från SKK/CS och Mikael Lövberg sammankallande i 

Regelrevideringsgruppen. Båda skrivelserna innehåller synpunkter på styrelsens agerande i beslutet 

att lämna regelrevideringsarbetet samt begäran om att styrelsen vid ett kommande möte ska 

ompröva beslutet att lämna arbetet med gemensamma regler. 

Efter diskussion i styrelsen fattar styrelsen följande beslut. 

Styrelsen beslutar 

Att inte ompröva beslutet i protokoll nr 1/2012 § 8, samt  

Att uppdra åt sekreteraren att skriftligt delge parterna styrelsens beslut. 

§ 24 Styrelsens behandling av inkomna motioner 

Efter en översiktlig genomgång av samtliga motioner fattar styrelsen följande beslut. 

Styrelsen beslutar 

Att bordlägga ärendet till nästa styrelsemöte. 

§ 25 Styrelsens egna förslag till Stövarfullmäktige 2012  

Styrelsen diskuterade ett antal förslag som styrelsen har för avsikt att förelägga 2012 års 

Stövarfullmäktige. 

Styrelsen beslutar 

Att bordlägga ärendet till nästa styrelsemöte 

§ 26 Inbjudan till Europapokalen 2012-03-07 

Från Skk/JhK har styrelsen mottagit en inbjudan att delta med en stövare att representera Sverige vid 

2012 års Europapokal tävling som äger rum i Österrike. 

Styrelsen beslutar 

Att tillfråga Karl Engvall Hedesunda ägare till SM vinnaren Hagets Tussi och Raoul Nilsson, 

Fredriksberg ägare till Harkullhöjdens Ida 5:a på SM om deras intresse att starta vid årets tävling i 

Österrike som ordinarie ekipage respektive 1:a reserv, samt 

Att uppdra åt sekreteraren att kontakta respektive ägare i ärendet. 

§ 27 Värdering av stövare, SKKs värderingsmall, bordlagt ärende, protokoll nr 1/2012 § 11 

Styrelsen diskuterar ärendet på nytt och fattar därefter följande beslut. 

 



Styrelsen beslutar 

Att uppdra åt sekreteraren att föreslå SKK att höja beloppet i värderingsmallen för erövrat RR-prov 

från 2.000 kronor till 4.000 kronor. 

§ 28 Skrivelser till och från styrelsen 

A. Fråga om jäv vid bedömning av hund på jaktprov. 

Styrelsen beslutar 

Att bordlägga ärendet för ytterligare beredning till nästa möte. 

B. Skrivelse från Bengt-Olof Eskilsson, Säffle, angående tvist om anmälningsavgift m m 

Sekreteraren redovisar ärendet för styrelsen och den skriftväxling som föreligger i ärendet. 

Styrelsen beslutar 

Att styrelsen tagit del av informationen i ärendet och  

Att styrelsen delar den uppfattning som sekreteraren redovisat i svarsskrivelsen till Eskilsson. 

C. Skrivelse från styrelsen i Uppland-Västmaland Stövarklubb om erhållande av dispens som 

varglän 

Styrelsen har mottagit en skrivelse från Lokalklubben med begäran om att få bli klassat som 

varglän inför kommande jaktsäsong. 

Styrelsen beslutar 

Att ställa sig positiv till Lokalklubbens begäran och kommer att aktivt verka för en dispens. 

D. Skrivelse från Svenska Jägareförbundet som svar på skrivelse från SvStKs styrelse 

Ordföranden har i en skrivelse till Svenska Jägareförbundet efterlyst förbundets intresse och 

initiativ till att ordna en gemensam manifestation tillsammans med övriga intressenter mot 

rådande rovdjurspolitik. I svaret från förbundets ordförande framgår att man från Jägare-

förbundets sida kan tänka sig att överväga ett sådant initiativ under våren 2012. 

Styrelsen beslutar 

Att styrelsen tagit del av informationen. 

E. Dispens som varglän för Bohus-Dals Stövarklubb 

Conny Lundström aktualiserade frågan om att styrelsen bör höra efter med styrelsen för B-D 

StK om deras intresse att erhålla dispens som varglän. 

Styrelsen beslutar 

Att ställa sig positiv till en sådan begäran. 



§ 29 Övriga frågor 

A. Förvarade blodprov hos SLU 

Carina Adolfsson redovisar en telefonkontakt med en företrädare vid SLU som berättat att 

det finns en samling blodprov i depå hos SLU som ägs av SvStK. Frågan om hur materialet ska 

användas aktualiserades vid samtalet. 

Styrelsen beslutar 

Att borlägga ärendet för beredning till nästa möte. 

B. Sekreteraren efterlyste styrelseledamöternas bidrag till Verksamhetsberättelsen för 2011. 

C. Fråga från SKK/Kynologiska Akademin om deponering av SvStK tillhörig värdefull egendom 

I samband med 100-års Utställningen på SKK har frågan uppkommit om SvStK genom dess 

styrelse är intresserad att tills vidare deponera värdefulla silver- och konstföremål hos SKK. 

Styrelsen beslutar 

Att bordlägga frågan om deponering till nästa möte 

§ 30 Nästa möte 

Nästa möte ska äga rum fredagen den 16 mars klockan 09.30, Scandic Hotell, Uppl-Väsby 

§ 31 Mötets avslutande 

Tackade ordföranden de närvarande för deltagande i mötet och förklarade mötet avslutat. Mötet 

avslutades klockan 21.25. 

Vid protokollet: 

 

Lars O Törnkvist 

Justeras: 

 

Freddy Kjellström  Conny Lundström 

  


